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Z á p i s n i c a 

z verejného zhromaždenia obyvateľov mesta Banská Bystrica- časti mesta 

Banská Bystrica k prerokovaniu návrhu na zriadenie novej časti mesta 

a prerokovanie návrhu na určenie jej názvu Uhlisko,  konaného dňa 13. 

októbra 2016 vo Veľkej sieni Mestského úradu, Československej armády 

26, Banská Bystrica 
___________________________________________________________________________ 

Účasť občanov mesta podľa priloţenej prezenčnej listiny. 

Verejné zhromaţdenie v určenú hodinu otvorila moderátorka určená mestským 

zastupiteľstvom  Mgr. Monika Pastuchová. 

Váţené dámy, váţení páni – účastníci verejného zhromaţdenia, 

Mestské zastupiteľstvo v Banskej Bystrici uznesením č. 596/2016 dňa 13.septembra 2016 v 

zmysle Čl. III. VZN č. 179/2007 o podmienkach organizovania a uskutočňovania verejného 

zhromaţdenia obyvateľov mesta vyhlásilo toto verejné zhromaţdenie obyvateľov mesta 

Banská Bystrica – časti mesta Banská Bystrica, predmetom ktorého bude prerokovanie 

návrhu na zriadenie novej časti mesta na území mesta Banská Bystrica a prerokovanie návrhu 

na určenie jej názvu – Uhlisko. Týmto uznesením ma zároveň mestské zastupiteľstvo poverilo 

moderovaním tohto verejného zhromaţdenia. Volám sa Monika Pastuchová, som vedúcou 

kancelárie primátora mesta. Úvodom verejného zhromaţdenia si Vás dovoľujem všetkých 

prítomných obyvateľov mesta srdečne privítať, oceniť Váš záujem o veci verejné. Zároveň 

vítam prítomných poslancov mestského zastupiteľstva a zamestnancov Mesta Banská 

Bystrica. Priebeh verejného zhromaţdenia upravuje uţ citované všeobecne záväzné 

nariadenie mesta. Za zapisovateľa určujem zamestnankyňu mesta, pani Ţelmíru Gernicovú a 

za skrutátorov pani Radovanu Paškovú a Ţelmíru Gernicovú. Prvým bodom dnešného 

verejného zhromaţdenia je schválenie programu. Predkladám Vám na schválenie nasledovný 

návrh programu verejného zhromaţdenia : 

1. Schválenie Rokovacieho poriadku verejného zhromaţdenia. 

2. Zdôvodnenie zmeny územného členenia Mesta Banská Bystrica, návrh na vytvorenie 

novej časti mesta a určenia jej názvu, prezentácia zmeny územného členenia. 

3. Diskusia 

4. Záverečné vyhlásenie účastníkov verejného zhromaţdenia. 
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5. Ukončenie verejného zhromaţdenia 

Prosím všetkých účastníkov, aby hlasovali za predloţený návrh programu zdvihnutím ruky.  

za : 13 

proti : 0 

Zdrţal sa hlasovania : 0 

Konštatujem, ţe návrh programu dnešného verejného zhromaţdenia bol schválený.  

Program verejného zhromaždenia: 

1. Schválenie Rokovacieho poriadku verejného zhromaţdenia. 

2. Zdôvodnenie zmeny územného členenia Mesta Banská Bystrica, návrh na vytvorenie 

novej časti mesta a určenia jej názvu, prezentácia zmeny územného členenia. 

3. Diskusia 

4. Záverečné vyhlásenie účastníkov verejného zhromaţdenia. 

5. Ukončenie verejného zhromaţdenia 

K bodu číslo 1: 

Schválenie Rokovacieho poriadku verejného zhromaţdenia. 

Mgr. Monika Patuchová - v zmysle všeobecne záväzného nariadenia č. 179/2007 o 

podmienkach organizovania a uskutočňovania verejného zhromaţdenia obyvateľov mesta sa 

priebeh verejného zhromaţdenia riadi Rokovacím poriadkom. Na platnosť tohto Rokovacieho 

poriadku je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov prítomných účastníkov. Prosím hlasujte za 

predloţený návrh Rokovacieho poriadku.  

Hlasovanie za návrh Rokovacieho poriadku verejného zhromaţdenia. 

za : 13 

proti : 0 

Zdrţal sa hlasovania : 0 

Konštatujem, ţe návrh Rokovacieho poriadku dnešného verejného zhromaţdenia bol 

schválený. Prosím preto účastníkov o dodrţiavanie tohto poriadku počas verejného 

zhromaţdenia. 

K bodu číslo 2: 

Zdôvodnenie zmeny územného členenia Mesta Banská Bystrica, návrh na vytvorenie novej 

časti mesta a určenia jej názvu, prezentácia zmeny územného členenia. 
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Mgr. Monika Pastuchová - druhým bodom verejného zhromaţdenia je zdôvodnenie zmeny 

územného členenia Mesta Banská Bystrica, návrhu na vytvorenie novej časti mesta, určenia 

jej názvu a prezentácia zmeny územného členenia. Prosím pána poslanca Daniela Karasa, 

predsedu Dočasnej komisie mestského zastupiteľstva pre zmenu územného členenia o 

prednesenie tohto bodu. 

 

Daniel Karas - Váţení účastníci  verejného zhromaţdenia, 

Mestské zastupiteľstvo v Banskej Bystrici uznesením č. 328/2015-MsZ z 15.12.2015 uloţilo 

Dočasnej komisii MsZ pre zmenu územného členenia Mesta Banská Bystrica spracovať návrh 

na zmenu územného členenia mesta so zriadením novej časti. V zmysle ustan. § 2 ods. 5 

zák.č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení (ďalej zákon o obecnom zriadení) a 

Metodického pokynu Ministerstva vnútra SR č. SVS-233004-2009/06739 z 5. mája 2009 na 

prípravu a vykonávanie územných zmien (ďalej Metodický pokyn), o zmene územia časti 

mesta a vytvorení novej časti mesta rozhoduje Okresný úrad. O názve novej časti mesta v 

zmysle ustan. § 1a ods. 2 zákona o obecnom zriadení názov časti mesta určuje a mení 

Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky na návrh mesta. V zmysle ods. 7 tohto ustanovenia : 

" Ak sa má určiť alebo zmeniť názov obce alebo jej časti v súvislosti so zmenou územia obce, 

obe zmeny treba vykonať s rovnakou účinnosťou." Komisia pre zmenu územného členenia 

mesta na svojich zasadnutiach pripravovala odborné podklady a stanoviská a na zasadnutí 

komisie  dňa 24.8.2016 odsúhlasila návrh na zriadenie novej časti mesta a určenie jej názvu 

Uhlisko. Zároveň spracovala návrh na vyhlásenie verejného zhromaţdenia obyvateľov časti 

mesta Banská Bystrica. Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 596/2016-MsZ zo dňa 13.9.2016  

v zmysle Čl. III. VZN č. 179/2007 o podmienkach organizovania a uskutočňovania verejného 

zhromaţdenia obyvateľov mesta zvolalo dnešné verejné zhromaţdenie obyvateľov mesta 

Banská Bystrica – časti mesta Banská Bystrica, predmetom ktorého bolo prerokovanie návrhu 

na zriadenie novej časti mesta a prerokovanie návrhu na určenie jej názvu – Uhlisko. Dočasná 

komisia MsZ na základe predloţených odborných podkladov zohľadňujúc historické 

skutočnosti, územné členenie časti mesta Bystrica a počet obyvateľov, hustotu osídlenia,  

poţiadavky obyvateľov, spracovala návrh na zmenu územného členenia Mesta, vytvorenie 

novej časti mesta Uhlisko, ktorý odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť. Nová  časť 

mesta Uhlisko  by mala vzniknúť odčlenením územia z časti mesta Banská Bystrica – 

grafické znázornenie.  Grafické znázornenie máte na prezentačnom pláne. Popis hraníc 

navrhovanej mestskej časti: Navrhovaná mestská časť územne neprekračuje katastrálnu 

hranicu katastra Banská Bystrica. Územie je vymedzené prirodzenými terénnymi danosťami. 
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Na severe je to ľavý breh rieky Hron. Západná, juţná a východná hranica je identická 

s hranicou katastra Banská Bystrica. Navrhovaná mestská časť by sa odčlenila z pôvodnej 

mestskej časti Banská Bystrica. Mesto Banská Bystrica má výmeru cca 10 327 ha. Výmera 

novej mestskej časti by činila cca 591 ha. Zostávajúca mestská časť Banská Bystrica by mala 

výmeru cca 1 422 ha. 

Ulice a počet obyvateľov:  

9.mája                        480                                   Na starej tehelni            34 

Bellušova                     91                                   Na Uhlisku                  201 

Boţeny Němcovej       26                                   Pod Kalváriou               14 

Druţstevná                 177                                  Pod rybou                       52                     

Golianova                   253                                  Pod Turičkou                120 

Hronské predmestie    140                                  Pod Urpínom                  72 

Hviezdoslavova          236                                  Timravy                          61 

Jesenského                  130                                  Viestova                        561 

Lesná                            28                                   Ţltý piesok                     53 

Mičinská cesta            313 

______________________________________________________________ 

Navrhovaná zmena sa dotkne    3 042    obyvateľov s trvalým pobytom  v tejto časti mesta  

 

PhDr. Marcel Pecník - územie, na ktorom bolo postavené sídlisko Uhlisko má bohatú 

históriu. Územie patrilo od stredoveku mestu Banská Bystrica. Rozprestieralo sa na rovine po 

ľavej strane rieky Hron, ktorá toto územie zo severnej strany  oddeľovala a oddeľuje od 

vlastného centra mesta. Na juhozápadnej, juţnej a juhovýchodnej strane územie obklopujú 

vrchy Urpín, Turíčka, Srnková, Kopa – čím dotvárajú  dojem uzavretého priestoru. Osídlenie 

sa v stredoveku a novoveku koncentrovalo len v malej časti tohto územia priamo pod vrchom 

Urpín pri rieke Hron. Táto mestská časť sa v novšej dobe nazývala Fabrika. Pretoţe tu boli 

situované domy a dielne banskobystrických remeselníkov. Táto časť neskôr dostala 

pomenovanie Svätojánsky rad podľa blízko stojacej kaplnky sv. Jána Nepomuckého. 

V strednej časti územia sídliska pri Hrone v 19. storočí ťaţili piesok pre potreby tu postavenej 

tehelne a táto časť sa nazývala Žltý piesok. Vo východnej časti tohto územia susediacej 

s niekedy samostatnou obcou Majer boli v 16. storočí (v roku 1548) postavené na rieke Hron 

Horné banskobystrické hrable na zachytávanie splavovaného dreva z Horehronia. Drevo sa 

vyuţívalo predovšetkým pre banícku a hutnícku činnosť. Drevo sa tu, ale aj priamo pálilo 

v milieroch a vyrábalo sa z neho drevené uhlie. Na základe tejto uhliarskej činnosti 

charakteristickej pre toto územie sa zauţíval názov Uhlisko. Základnou osou tejto časti 

územia na ktorom bolo postavené sídlisko Uhlisko, bola stredoveká historická cesta, ktorá 
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viedla z Banskej Bystrice od Hronskej brány (dnešná Kapitulská ulica) mostom cez rieku 

Hron a smerovala do Hornej Mičinej. Postupne s reguláciou koryta rieky Hron v prvej 

polovici 20. storočia, ale aj po druhej svetovej vojne začala výstavba tehlových rodinných 

domov a nájomných bytoviek. V období 1. Československej republiky tu bol na prelome 20.a  

30. rokoch postavená vilová štvrť. Banská Bystrica sa v rokoch 1949 – 1960 stala 

sídlom Banskobystrického kraja, potom do roku 1990 Stredoslovenského kraja. Bola 

politickým, hospodárskym, administratívnym a kultúrnym centrom stredného Slovenska. 

Banská Bystrica zaznamenala v tomto období značné územné rozšírenie, a zvýšenie počtu 

obyvateľov mesta, pre ktorých bolo potrebné postaviť byty.  Počet obyvateľov sa zvýšil z 13 

605 v roku 1950 na 22 529 v roku 1960. V 40.-60. rokoch 20. storočia došlo k výstavbe 

tehlových sídlisk priamo v okolí intravilánu vlastného historického mesta  Na Fortničke, Na 

Uhlisku, Sídlisko. V rámci Uhliska sa tak začalo s výstavbou sídliska, ktorá pokračovala 

v druhej polovici 20. storočia výstavbou uţ moderných panelových domov. Sídlisko prevzalo 

historický názov zauţívaný pre toto územie od 16. storočia – Uhlisko (latinsky „Carbonaria“). 

Na konci 20. storočia sa tento proces výstavby ukončil. Súčasťou výstavby bola aj občianska 

vybavenosť – obchody, základná škola, škôlka. Sídlisko Uhlisko tak predstavuje prírodne aj 

spoločensky osobitný komplex, ktorý je však priamo spojený s jadrom mesta Banská Bystrica 

prostredníctvom troch mostov cez rieku Hron. 

 

K bodu číslo 3 : 

Diskusia 

Mgr. Monika Pastuchová - prosím účastníkov zhromaţdenia, aby sa v zmysle schváleného 

Rokovacieho poriadku do diskusie hlásili zdvihnutím ruky, svoj príspevok predniesli na 

mikrofón a na začiatok svojho príspevku sa predstavili.  

 

Ivan Kapsiar – som predseda Občianskej rady Uhlisko. Mám dve otázky. Kto toto navrhol 

a ako to zdôvodnil a čo z toho plynie pre samotné Uhlisko? Výhody, nevýhody, zmeny, 

rozpočet, volebný obvod a tieto veci. 

Daniel Karas -  k prvej otázke, ţe kto to navrhol. Vychádzalo to z poţiadavky nebohého pána 

poslanca Pikulu a tejto poţiadavky sa potom ujal a predniesol ju v MsZ pán Katreniak, aby 

vznikla nová mestská časť Uhlisko. A ako sa to dotkne Uhliska? Relatívne pôjde to v takom 

istom chode ako doteraz  išlo Uhlisko, akurát bude vymenovaná nová mestská časť. V rámci 
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volebných obvodov sa toto ich zatiaľ nedotkne, lebo táto dočasná komisia nemá v programe 

vymenovávať nové volebné obvody. To bude v náplni druhej dočasnej komisie vytvorenej pre 

volebné obvody. Zostáva to v starom reţime. Zatiaľ to nemá výhodu a ani nevýhodu. Budete 

vymenovaní za novú mestskú časť aj zapísaní ako nová mestská časť- Uhlisko. 

Ivan Kapsiar – tak potom neviem o čo ide. Nevieme ani výhody, ani nevýhody. Čo sa 

zmení? Načo to robíme? V podstate nemáme námietky, ale načo toto robíme, keď budeme 

stále ţiť po starom a nič sa nezmení? 

PhDr. Marcel Pecník – veľmi krátko k tomu. Je pravda, ţe dá sa to povedať aj tak, ţe to 

nemá ani výhody a ani nevýhody, ale predsa len ţivot, napr. v nedávnej minulosti ukázal, ţe 

to spojenie s centrom mesta v rámci jednej mestskej časti nám trochu komplikovalo úvahu 

o určovaní volebných obvodov, kde Uhlisko pred tým v tom VO 2010-2014 bolo súčasťou 

VO Uhlisko, Šalková, Senica, Majer. Potom sa prišlo na to, ţe legislatíva neumoţňuje robiť 

VO tak, ţe jedna  mestská časť je súčasťou dvoch VO. Jedna mestská časť môţe byť súčasťou 

len jedného VO. To znamená, ţe pokiaľ jednou mestskou časťou bolo centrum plus Uhlisko, 

tak sme museli zmeniť ten VO tak, ţe k bývalému VO Uhlisko, Šalková, Senica, Majer sme 

logicky museli pripojiť aj centrum. Má to v tomto čase túto formálnu výhodu, ţe môţeme 

o Uhlisku uvaţovať buď ako o starom VO s dedinami alebo môţeme uvaţovať o Uhlisku ako 

o VO s mestom. Ale uţ má tú formálnu samostatnosť, ţe uţ to nie je iba stále  spojené s 

mestom.  

Vlasta Styková – chcem sa opýtať na to, ţe či to má pre tých 2000 ľudí nejaký význam? Ja si 

myslím, ţe ţiadny nie. Všetko sa spája a my sa budeme zase odpájať. Kde sa môţe, tak sa 

mesto spája s dedinami a my sa budeme, čo sme prakticky v strede mesta, tak my sa budeme 

odpájať od mesta. Nevidím v tom ţiadne výhody, iba nevýhody. Bude sa robiť nový rozpočet. 

Má sa dávať viac peňazí, tak neviem, či na tom my získame alebo nie. Vôbec sa nám to 

nezdá. Aj s ľuďmi, čo som sa rozprávala, tak nikomu sa to nepáčilo. Mrzí ma, ţe nás prišlo 

tak málo. Len či potom nebude tak, ţe bude sa musieť spraviť pošta, bude sa musieť spraviť 

nejaké obchodné centrum a začne sa stavať na tých pozemkoch, čo niekedy odkúpili 

predchodcovia naši, tu hore, nebudem ich menovať. Lenţe ak sa tie pozemky majú zastavať, 

my potom nebudeme mať ani slnka. Ja tu mám všetky doklady, ako sme zastavili tú prvú 

výstavbu. Vieme o čo ide, tu ide len o zastavanie posledných pozemkov. To vám tu poviem 

čestne.  My by sme radšej tie pozemky od nich odkúpili. Ja si myslím, ţe by  všetci okolo 

súhlasili.Napr. medzi Golianovou a  Jesenského, tam je 40 m miesta. Tam majú byť tie slávne 

garáţe. Podľa mňa sa  tu ide oprašovať len starý územný plán. Nič iné. 
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Daniel Karas -  budem reagovať na vašu otázku. Vy sa dnes neodpájate. Tým, ţe budete 

vymenovaní za mestskú časť Uhlisko, tak vôbec to nie je to, ţe sa dnes odpojíte od mesta. 

Treba rozlišovať dve veci. Treba rozlišovať mestské časti, ktoré sú na území mesta a potom 

zároveň VO. A tým, ţe sa dnes vymenuje mestská časť Uhlisko, tak vy o nič neprichádzate, 

z ničoho nebudete ukrátení, stále budete patriť pod mesto Banská Bystrica a aj MsÚ bude 

rozhodovať vo vašej mestskej časti o všetkom. Skôr si myslím, ţe do budúcnosti, keď budete 

aj mestská časť, tak môţete v rámci občianskej rady, ktorú tam máte, vybojovať viacej peňazí 

pre svoju časť. Čiţe na úpravu chodníkov, ciest, detských ihrísk. Čiţe o nič neprídete a ani sa 

neodtrhnete od mesta. K tej druhej časti, ohľadne tých pozemkov. Toto nepatrí na túto pôdu, 

lebo dnes je verejné zhromaţdenie ohľadne vymenovania mestskej časti. 

Ing. Stanislav Ferianc -  pracujem na MsÚ a zároveň aj bývam na Uhlisku. Čo sa týka 

výstavby alebo územného plánu, to, či budeme samostatná mestská časť alebo nebudeme, na 

riešenie územného plánu nemá vplyv. Jedine aţ tak, ţe štatisticky sa bude lepšie vykazovať 

samostatný územný obvod a budeme mať identitu a budeme samostatný obvod. Ale či sa 

zastavajú tie pozemky, ktoré ste spomínali, neviem o tom, ţe by sa tam zatiaľ malo niečo 

stavať. Na toto to nemá vplyv, z tohto obavy nemusíte mať. 

Milan Smädo – veľa vecí tu uţ bolo povedané. Vy ste sem ale prišli s nejakým strachom, ţe 

sa tu pre vás niečo zlé robí. Ale nie je to pravda. My sme riešili volebné obvody a vytvorenie 

nových mestských častí. Išlo o Fončordu, Pršiansku Terasu, samostatnú Radvaň a Královú, 

ktorú sme mali podelenú pri voľbách, pri VO. Medzitým ešte ţijúci kolega Joţko Pikula tak  

isto trval na tom, aby sa vytvorila samostatná časť Uhlisko. Tie veci, ako hovoril pán Ferianc, 

pán Karas, to nebudem opakovať. To nemá ţiadny vplyv na výstavbu, na tieto veci.  Práveţe 

všetci bojujeme za identitu. Keď sme na Pršianskej Terase, tak nech sa to volá Pršianska 

Terasa a nie Radvaň. Fončorda existuje veľa rokov a doteraz to bola Radvaň. Na Králikách 

máme Radvaň. Tak sme chceli dať tieto veci do poriadku, lebo nás dotlačil volebný zákon. 

Volebný zákon v minulom období bol taký, ţe sa mohli  VO robiť len po hranici tých 

mestských častí. Zatiaľ sa zmenil ten zákon v NR. Uţ teraz môţe byť zase tak, ako to bolo. 

Čiţe je pravda, táto komisia bola zbytočná z jednej strany ale z druhej nebola. Lebo kaţdý má 

tú svoju identitu. Nič sa nemení na ţivote, ţivot ide ďalej, len moţno o pár rokov, keď sa 

budú musieť tie VO robiť podľa mestských častí, tak sa potom uţ dá rozhodnúť tým 

poslancom, alebo na základe poţiadavky občanov, to čo povedal kolega Pecník, či pôjdete 

k tým dedinám alebo pôjdete k centru. To nemá nič spoločné s tým, či budeme stavať poštu, 

alebo nebudeme. My o týchto veciach sa ani neopováţime tu rozhodovať. Tu ide o to, aby ste 

mali vlastnú identitu. Dnešným dňom by sme zavŕšili tie mestské časti. Máme novú 
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Fončordu, Pršiansku Terasu a budeme mať aj Uhlisko. Táto komisia sa teraz zruší a vznikne 

nová komisia, ktorá bude riešiť VO. To sa vás bude viac týkať, koho budete voliť. Ale to uţ 

nerozhodneme my, lebo dneskajškom končíme. Čiţe je to dobré pre vás a budete mať vlastnú 

identitu. 

Daniel Karas -  ja len chcem dodať jednu vec, ţe mesto B.Bystrica mala do roku 2016 16 

mestských častí, od roku 2016 pracujeme na 3 mestských častiach, ako je Fončorda, Pršianska 

Terasa a Uhlisko. Tým, ţe sa zmenil pred pár rokmi zákon, tak pred voľbami vznikla jedna 

vec, ţe obyvatelia, ktorí ţijú 40 rokov na Fončorde, tak sa ich aj dotklo, ţe im hovoria, ţe sú 

Radvančania. Čiţe preto vznikla táto komisia a chceli sme dať na pravú mieru mestské časti. 

Tým pádom sa nám naviazala aj Pršianska Terasa z toho dôvodu, ţe na Pršianskej Terase je 

veľký rozmach a je určená hlavne na zástavbu a do komisie prišiel návrh od nebohého Joţka 

Pikulu, aby aj Uhlisko malo svoju mestskú časť, aby ste mali svoju identitu. Dnes ide len o to. 

Následne bude vymenovaná dočasná komisia, ktorá sa bude zaoberať VO a ja si myslím, ţe sa 

určite stretneme na takomto verejnom stretnutí, kde potom budeme prerokovávať vaše VO. 

PhDr. Marcel Pecník -  musím povedať, ţe ten strach je vţdy opodstatnený. Musíme si 

povedať, ţe často krát sa všeličo stáva. Ale poznáte ma, ja chodím medzi vás a som uţ druhé 

volebné obdobie poslanec za Uhlisko. Chodievam aj na občianske rady a aj s ľuďmi 

komunikujem, aj škole pomáham. Som v úzkom kontakte a viete, ţe keď sa niečo deje, tak si 

zavoláme, snaţíme sa to nejakým spôsobom riešiť. Nepamätám si nejakú „habaďúru“, ktorá 

by sa mala za toto posledné obdobie robiť.  Snáď taká drobnosť, o ktorej moţno ani neviete, 

ţe ma oslovili určití ľudia, ktorí chceli kúpiť súkromný pozemok na Uhlisku neďaleko vás 

a chceli tam stavať panelák. Moja reakcia bola taká, ţe som ich vysmial a povedal, ţe toto im 

ani stavebný zákon nedovolí a ani ÚPN,  lebo tam sú tie paneláky tak postavené, ţe uţ ďalší 

sa nezmestí. Čiţe chcem vás uistiť a upokojiť, ţe sú tu poslanci, s ktorými sa dá 

komunikovať, ktorí medzi vás aj prídu. Ja medzi vás chodím a riešim veci. Ja osobne 

nepustím nič také na Uhlisko, čo by malo spôsobiť diskomfort v tejto lokalite. 

Ivan Kapsiar – pochopte aj nás, občanov, nevedeli sme o čo ide bez vysvetlenia. Na tom 

plagátiku to nebolo. Vysvetlilo sa nám tu všetko. Boli by sme radi, keby sme mali svojich 

poslancov, lebo tí, čo sú za centrum, trošku absentujú, neplnia si svoje povinnosti. My chceme 

mať za náš VO poslanca. Nemyslíme si, ţe nám chcete  ublíţiť a myslím si, ţe s tým môţeme 

súhlasiť. 

Ľudmila Dávidová – som členka občianskej rady Uhlisko. Môţem vám povedať, ţe som sem 

išla s takou úzkou dušičkou, ţe čo vlastne sa tu bude prejednávať a čo za tým je, keď ide 
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o takúto zmenu. Ale ďakujem, vysvetlili ste to dobre. A pre mňa je priklincovaním toho 

všetkého záruka toho, ţe pán Ing. Jozef Pikula, ktorý bol člen našej OR, to navrhol a za to 

bojoval. Tak ja za to sa nebojím zdvihnúť ruku. 

 

K bodu číslo 4: 

Záverečné vyhlásenie účastníkov verejného zhromaţdenia. 

Mgr. Monika Pastuchová - Váţené dámy, váţení páni – účastníci verejného zhromaţdenia, 

posledným a najdôleţitejším bodom dnešného verejného zhromaţdenia je záverečné 

vyhlásenie účastníkov verejného zhromaţdenia, ktoré je jednou zo zákonných náleţitostí 

ţiadosti o vytvorenie novej časti mesta a určenie jej názvov. Prosím pána Daniela Karasa, 

poslanca mestského zastupiteľstva a predsedu Dočasnej komisie mestského zastupiteľstva o 

prednesenie návrhu záverečného vyhlásenia. 

Daniel Karas 

Záverečné vyhlásenie účastníkov verejného zhromaţdenia obyvateľov mesta konaného dňa 

13. októbra 2016: 

My, účastníci verejného zhromaţdenia obyvateľov mesta po oboznámení sa s návrhom zmeny 

územného členenia mesta Banská Bystrica, uvedomujúc si potreby týchto zmien vzhľadom na 

rozvoj mesta v jednotlivých mestských častiach , po zdôvodnení a prerokovaní tohto návrhu 

na verejnom zhromaţdení, ţiadame mestské zastupiteľstvo, aby svojim rozhodnutím vyjadrilo 

súhlas pre : 

 vznik  časti mesta s navrhovaným názvom Uhlisko 

 zmenu územia časti mesta Banská Bystrica 

Hlasovanie za návrh  záverečného vyhlásenia účastníkov verejného zhromaţdenia 

za : 14 

proti : 0 

Zdrţal sa hlasovania : 0 

Konštatujem, ţe záverečné vyhlásenie účastníkov dnešného verejného zhromaţdenia bolo 

schválené. 
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K bodu číslo 5: 

Ukončenie verejného zhromaţdenia 

Mgr. Monika Pastuchová - Váţení účastníci verejného zhromaţdenia, nakoľko sme 

vyčerpali schválený program dnešného verejného zhromaţdenia obyvateľov mesta – mestskej 

časti Banská Bystrica, ukončujem týmto verejné zhromaţdenie. Ďakujem Vám všetkým za 

Vašu účasť na dnešnom verejnom zhromaţdení. Návrh zmien územného členenia mesta bude 

predmetom rokovania mestského zastupiteľstva na zasadnutí dňa 8.11.2016. Zasadnutia 

mestského zastupiteľstva sú verejné a môţete sa ho zúčastniť. Ešte raz ďakujem za Vašu 

účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Meno- priezvisko Dátum Podpis 

I. overovateľ Daniel Karas 18.10.2016 v.r. 

II. overovateľ JUDr. Helena Koreňová 14.10.2016 v.r. 

Zapísala: Ţelmíra Gernicová 14.10.2016 v.r. 

 


